
De Zoekcommissie is vooralsnog niet actief geweest. De voornaamste reden hiervoor is het 

feit dat alle bestuursfuncties momenteel bezet zijn. Aangezien de commissies met 

voorzitters moeite hebben met het vinden van actieve commissieleden hebben we van de 

optie om kandidaten te zoeken voor het voorzitterschap van de overige commissies geen 

gebruik gemaakt. We zullen ons de komende maanden bezig gaan houden met het vinden 

van kandidaten voor het bestuur van 2024/2025. 


